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Abstract (en)
The invention relates to game machines fitted with electronic coin testers. It consists in replacing the conventional coin tester by a coin tester
(114) operating with the aid of secure tokens (115) by contactless detection and in additionally fitting this machine with a second coin tester (124)
operating with the aid of a microchip card. Switching means (413) make it possible to pass from the token type coin tester to the microchip card
type coin tester when such a card is inserted into the corresponding coin tester. It makes it possible to increase the efficiency of game machines.
<IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne les machines de jeux munies de monnayeurs électroniques. Elle consiste à remplacer le monnayeur classique par un
monnayeur (114) fonctionnant à l'aide de jetons sécurisés (115) par détection sans contact et à munir en outre cette machine d'un deuxième
monnayeur (124) fonctionnant à l'aide d'une carte à puce. Des moyens de commutation (413) permettent de passer du monnayeur à jetons au
monnayeur à carte à puce lorsqu'on introduit une telle carte dans le monnayeur correspondant. Elle permet d'augmenter le rendement des machines
de jeux. <IMAGE>
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